
 

 

Uchwała Nr XI/107/07 

Rady Miejskiej w Dębicy 
Z dnia 7 września 2007 r. 

 

w sprawie powołania zespołu do przedstawienia Radzie Miejskiej 

opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników 

 
 

Na podst. art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                        

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.) art. 163 

ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych                

(Dz. U. Nr 98 poz. 1070 z późn. zm. ) 

 

Rada Miejska w Dębicy uchwala, co następuje: 
 

§ 1. 
Powołuje się zespół do przedstawienia Radzie Miejskiej opinii o zgłoszonych 

kandydatach na ławników w składzie: 

  

1. Renata Barszcz          

                                               2.  Andrzej Bal 

                                               3.  Tadeusz Ciecieręga 

                                               4.   Jerzy Gągała 

                                               5.   Robert Podlasek 

 

§ 2. 
Zespół w składzie określonym w § 1 przedstawi swoją opinię o kandydatach       

na ławników na sesji Rady Miejskiej w Dębicy – przed przystąpieniem przez 

Radę do wyborów. 

 

§ 3. 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Dębicy 
 

Jan Borek 

 

 

 



 

UZASADNIENIE 

 

  

W związku z przeprowadzeniem wyboru ławników na kadencję 2008 –

2011, Rada Miejska w Dębicy w nawiązaniu do pisma Prezesa Sądu 

Okręgowego w Rzeszowie dokona wyboru ławników do Sądu Okręgowego          

w Rzeszowie i do Sądu Rejonowego w Dębicy. 

Zgodnie z art. 163 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. prawo o ustroju sądów 

powszechnych (Dz. U. Nr 98 poz. 1070 z późn. zm. ), Rada Miejska powołuje 

zespół do przedstawienia opinii o zgłaszanych kandydatach na ławników. 

Zespół powołany przez Radę dokona weryfikacji zgłoszeń kandydatów pod 

względem wymogów przewidzianych wobec ławników. 

Zespół przedstawi opinie o kandydatach na ławników na sesji Rady przed 

przystąpieniem do wyborów ławników. 

 

W związku z powyższym podjęcie uchwały uważa się za zasadne. 


